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Ringeriksbanen - spørsmål i fylkesutvalet 19.06.2014

I møteboka frå fylkesutvalet sitt møte 19.06.2014 er teke inn følgjande:

"Aud Karin Oen og Mona Hellesnes viste til oppslag i BT om at NSB ikkje har Ringeriksbanen 
med i sine planar. Dei viste også til rapport av 19.06.2014 utarbeidd av Statens vegvesen og 
Jernbaneverket om "Ringeriksbanen og E16 Skaret-Hønefoss: Muligheter for felles korridor for 
jernbane og veg". 

Fylkesordføraren vil syte for at dagleg leiar for Forum nye Bergensbanen vert invitert til fylkesutvalet 
for å informere om status."


